

《单词百科:vertebra是什么意思?vertebra怎么发音?vertebra的解释和用法》

英语单词vertebra是什么意思?vertebra怎么读?vertebra怎么发音?美加网为您整理了vertebra的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



vertebra怎么读

vertebra的读音:[v ɜːt br]

vertebra的意思

1、n.椎骨;脊椎;

vertebra的相关词组

- 1、cervical vertebra 颈椎骨;
- 2、anticlinal vertebra 直棘胸椎;

vertebra的双语例句

1、 There is still pain at bottom vertebra of the buttock!

屁股处的尾椎骨还在一阵阵的痛!

2、 How is vertebra base artery is not worth for blood to return a responsibility?

椎基底动脉供血不足是怎么回事?

3、 Objective To investigate continuous epidural anaesthesia between 10 and 11 thoracic vertebra in the appendix operation.

目的探讨选用胸10~11硬膜外麻醉用于阑尾切除术的可行性.

4、 Nape needle can obviously ameliorate blood supply of vertebra basilar artery.

项针能明显改善椎-基底动脉的血液供应.

5、 Metastasic focus located brain, chest vertebra, left adrenal gland.

MRI提示转移灶位于脑、胸椎、左肾上腺.

6、 Not suitable for people with acrophobia, heart disease, hypertension or cervical vertebra disease.

患有恐高症、脏病、血压、血、椎疾病者不宜乘坐.

7、 Vertebra is one of the bones of the backbone or spinal column.

脊椎骨是腰背骨或脊柱骨之一一种骨头.

8、 Does cervical vertebra curvature become straight serious?

颈椎曲度变直了严重吗?

9、 Conclusion: To stimulating vertebra artery small effect to whole blood pressure.

结论: 刺激颈椎动脉后对全身血压影响不大.

10、 Sleep in the evening insomnia. Weight drops fierce. Be concerned with cervical vertebra disease?

晚上睡觉失眠. 体重下降厉害. 与颈椎病有关吗?

11、Objective To develop an intermittent type treatment instrument for cervical vertebra.

目的:研制一种实用、有效的颈椎治疗仪.

12、What good method can prevent cervical vertebra painful?

有什么好方法可以防止颈椎痛?

13、Where to treat well is is cervical vertebra highlighted and lumbar intervertebral disc highlighted?

哪里治疗得好颈椎突出和腰椎间盘突出?

14、Does remedial cervical vertebra want to perform an operation really?

治疗颈椎真的要动手术 吗 ?

15、After producing traffic accident one case , cause cervical vertebra half dislocation.

发生了一起车祸后, 造成颈椎半脱位.

16、Objective To explore the relationship between abdominal distention after vertebra fracture and early systemic nursing care.

目的了解早期系统化护理对防治胸腰椎骨折后患者腹胀的效果.

17、Methods 26 patients were treated with decompression, reduction of sliding vertebra and posterior intervertebral body fusion.

方法26例患者采用椎板减压, 滑脱椎体复位及椎间植骨融合术.

18、Thoracolumbar kyphoscoliosis occurred in only 1 patient because a posterolateral quadrant vertebra.

因后外象限的椎骨引起的胸腰椎后侧凸仅见于1个病人.

以上是美加网为您整理的vertebra怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于verte

bra的用法、vertebra的释义

、vertebra的相关详情请点击 : <https://dict.tjqzz.com/vertebra>



美加文学
www.tjqzz.com

<https://www.tjqzz.com/>



美加文学
www.tjqzz.com